
Dagsorden/referat 

Fælles bestyrelsesmøde Lindholt etape1 – Grundejerforening og Vejlaug 

 

Dato:  23. september 2020 
Sted:  Hos Peter 
Klokken: 19:00-21:00  
Indkaldte:  Morten, Camilla, Peter, Mikael og Anders, Marianne 
 
Bilag  

- Er sendt pr. mail fra Peter d. 16. september kl. 17:46 
 

Dagsorden  Referat 
1. Godkendelse af referat samt underskrift 

[Godkendelse] 
Godkendt 
Udsendelse af referat fra sidste møde 

2. Orientering fra formanden v. Camilla 
[Orientering] 

Intet nyt. 
Punkterne er beskrevet i nedenstående punkter 

3. Orientering fra kassereren v. Mikael  
a. Status vedr. betaling af 

kontingenter 
[Orientering] 

Alle grundejere har betalt har betalt til VL og GF. 
Der er mangler en enkelt husstand der ikke har betalt 
 

4. Godkendelse af præcisering af vedtægter 
a. Bilag sendt pr. mail d. 16/9 fra 

Peter 
[Drøftelse] 

Drøftelse med Randers kommune og 
præciseringer i vedtægter. 
Der skal underskrift på fra Marianne (Domea) og 
formanden (Camilla) 
Herefter sendes det til Randers kommune for 
godkendelse. 
Det præciseres hvem der sidder i bestyrelsen i VL. 

5. Godkendelse af vedligeholdelsesaftale 
a. Bilag sendt pr. mail d. 16/9 fra 

Peter 
 [Drøftelse] 

Godkendt. Underskrives af Marianne (Domea) og 
medsendes til Randers kommune. 
 

6. Status vedr. overdragelse 
a. Strategi vedr. overdragelse 

[Orientering] 

Drøftelse med Randers kommune vedr. 
overdragelse af området. Randers kommune er 
meget passive. Bestyrelsen kontakter med jævne 
mellemrum Randers kommune for at høre status. 
Bestyrelsen er undrende over, at Randers 
kommune ikke ønsker dialog med bestyrelsen. 
Domea har dialogmøde med Randers kommune i 
oktober, og her vil de medtage de manglende ting 
i forbindelse med overdragelsen. 
Bestyrelsen drøfter løbende pr. mail om hvordan 
bestyrelsen skal håndtere sagen frem mod næste 
bestyrelsesmøde. 
Bestyrelsen drøfter hvordan indkørslen til 
lossepladsen bliver i forbindelse med den nye 
klimabro. Det skal være obs på støjgener ifbm. 



overdragelsen, og det skal noteres ifbm. 
overdragelsen. 

7. Retssag mod Randers Kommune 
[Orientering] 

Advokaten har været i kontakt med Randers 
kommune der har fået en svarfrist (primo 
oktober) ifbm. retssagen. 

8. Status på arbejdsgruppens arbejde vedr. 
fællesarealerne 
[Orientering] 

Der har ikke været afholdt møde i 
arbejdsgruppen. Det påtænkes, at der indkaldes 
til møde i oktober. 

9. Procedure for indkaldelse til 
bestyrelsesmøder 
[Drøftelse] 

Drøftelse af hvordan vi kan kommunikere mere 
effektivt ifbm. indkaldelse af bestyrelsesmøder. 
Teams kunne være en mulighed. 

10. Evt.  
[Orientering] 

Hjertestarter er opsat 21. sep. 2020 
Forsikring vedr. hjertestarter – bestyrelsen 
kontakter Tryg for tilbud omkring forsikring. Det 
koster 1750 kr. for 5 års forsikring. 
Spisning med bestyrelsen – der tages initiativ til, 
at bestyrelsen skal ud og spise inden jul 

 
På dagsorden til næste møde: 

• Indsende ændrede vedtægter til kommunen 

• Udsendelse af referat fra sidste møde 

• Anders tjekker op på referaterne og underskrifter til næste møde 


